

Date: 06 March 2026

التاريخ: 06 مارس 2026

To:
Disclosure and Compliance Section
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi, UAE

إلى:
السادة/ قسم الإفصاح والإمتثال
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Confirmation of Operational and
Financial Stability**

الموضوع: تأكيد الإستقرار التشغيلي والمالي

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

RAK Ceramics PJSC confirms that it is closely monitoring the developments in the UAE and wider Gulf region. It is coordinating closely with the relevant UAE authorities to ensure the safety of its employees, the protection of its assets, and the continuity of its operational activities.

تؤكد شركة سيراميك رأس الخيمة ش.م.ع أنها تتابع عن كثب المستجدات الراهنة في دولة الإمارات العربية المتحدة وعلى مستوى منطقة الخليج العربي بشكل عام، كما تقوم بالتنسيق مع الجهات المختصة في الدولة لضمان سلامة موظفيها وحماية أصولها واستمرار عملياتها التشغيلية

At present, the Company's operations are proceeding as usual, with resilient operational performance and a stable financial position. Recent regional developments have not had any material effect on the Company's business activities, liquidity, or overall financial standing.

وفي الوقت الحالي، تواصل الشركة ممارسة أعمالها كالمعتاد، مع تمتعها بأداء تشغيلي مرن ومركز مالي مستقر، ولم يطرأ حتى تاريخه أي تأثير جوهري على أنشطة الشركة التجارية أو سيولتها أو مركزها المالي نتيجة للتطورات الإقليمية الأخيرة.

Comprehensive contingency and business continuity plans remain in place, reinforced by the prompt and professional response of our well-trained teams overseeing on-site operations. The Company will continue to closely observe the situation and will disclose any material developments should they arise.

كما تواصل الشركة تفعيل خطط الطوارئ واستمرارية الأعمال المعتمدة لديها، والمدعومة بالإستجابة السريعة والمهنية من قبل فرق العمل المختصة والمدربة والتي تشرف على العمليات في مختلف المواقع، وستستمر الشركة في متابعة الوضع عن كثب، وستقوم بالإفصاح عن أي مستجدات جوهرية في حال حدوثها.

Forward-looking statement:

The statements above reflect the company's assessment as at the date of this release, based on currently available information, and are subject to revision as circumstances evolve. The company will provide further updates should any material developments arise.

بيان تطلعي:

تعكس البيانات الواردة أعلاه تقييم الشركة كما في تاريخ هذا الإفصاح، استناداً إلى المعلومات المتاحة حالياً، وتخضع هذه التقييمات للمراجعة في ضوء أي تطورات مستقبلية، وستقوم الشركة بالإفصاح عن أي مستجدات جوهرية وفقاً للمتطلبات التنظيمية ذات الصلة.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

For RAK Ceramics PJSC

عن شركة سيراميك رأس الخيمة ش.م.ع

Signed by:

00942E2094BF48E...



Signed by:

00942E2094BF48E...